
Møtereferat 
 
 

Type møte: Møte med sunnhetsutvalget for Fransk og Engelsk bulldog 

Sted: Teams   

Dato: 22-01-24 

Referent: Lena 

 

Deltagere Distribusjon 
 
Jo-Inge, Elise, Hege K.H, Steinar, Liss 
Bodil, Gina, Gunn Mari og Lena 
 

Bulletinen, hjemmesiden og styret 

Ikke møtt: 

Sak nr. Tema Ansvarlig 
 Agenda:  

• Klage brev til NKK vedr vedtak 
• Oppdretter/raseseminaret 13/4-24 
• skjema oppdretterlista. lagring 
• BOAS gradering på våre utstillinger  
• evt 

 

 

01-24 Sunnhetsutvalgene synes brevet er greit og enighet om å sende 
det videre til styret og deretter NKK, dersom alt ok. 

 

02-24 Søke styret om å få dekket foredragsholdere og dekket noe,- pr 
pers. 
Sette 2 timer pr foredragsholder.  
Sende ut invitasjon med bindende påmelding og frist 

Lena og 
Gunn Mari 
 
Steinar 

03-24  Elise oppretter egen mappe i dropboks for å lagre innsendte 
skjema.  
Ta kontakt med tidligere leder for å få alle innsendte skjema for 
lagring.  
Alle sender Steinar epost adr for å få tilgang til dropboks. 

Steinar/Elise 
 
Elise 
 
Alle 

04-24 Enighet om å finne veterinær til begge raseutstillingene for å 
kunne tilby boas gradering.  

Liss Bodil 
og Lena 

05-24 Sjekke opp om hovne mandler som må fjernes pga betennelse er 
å regne som luftveisoperert. Sende mail til Ladlow.  

Lena 

06-24 Foreslå valpeshow for alle raser sammen med rasespesial på 
Nærbø.  

 

   
 Protokoll skrevet og godkjent under møtet.   

 


